

Ph+

0-0-15 ARMOUR

<i>DESCRIPTION DU PRODUIT</i>	<i>PRODUCT DESCRIPTION</i>
Silicate de Potassium concentré avec bio stimulant pour minimiser le stress. C'est un produit liquide et sécuritaire pour ajuster à la hausse le Ph des solutions nutritives.	Potassium silicate concentrated with bio stimulant to reduce stress. It is a liquid product, easy to use and safe to adjust upward Ph of nutrient solutions.
<i>CARACTÉRISTIQUES</i>	<i>CHARACTERISTICS</i>
Type de produit : Engrais liquide Format : 2 x 10 L, 205 L, 1000 L Densité : 1,4 Kg/L pH : 12-13 Température d'entreposage : > 3 C	Product type: liquid fertilizer Format: 2 x 10 L, 205 L, 1000L Density: 1,4 Kg/L pH: 12-13 Storage temperature: > 3 C
<i>ANALYSE MINIMALE GARANTIE</i>	<i>GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS</i>
Dioxyde de silicone (SiO ₂) -----25,0% Potasse soluble (K ₂ O) -----15,0%	Silicon Dioxide (SiO ₂) -----25,0% Soluble Potash (K ₂ O) -----15,0%
<i>INGRÉDIENTS</i>	<i>INGREDIENTS</i>
Silicate de potassium + bio stimulant	Potassium Silicate + bio stimulant
<i>TAUX D'APPLICATION</i>	<i>APPLICATION RATES</i>
Variable selon les besoins. Voir la charte de calibration.	Variable as needed. See the calibration chart.
<i>MISE EN GARDE</i>	<i>PRECAUTIONS</i>
Toujours porter des lunettes. Le contact avec la peau peut causer des irritations ; Rincer à l'eau. En cas de contact avec les yeux, rincer abondamment à l'eau pendant 5 minutes et consulter un médecin. Entreposer dans le récipient hermétiquement fermé dans un endroit bien aéré et bien ventilé. Utiliser le produit dans un endroit bien ventilé.	Always wear glasses. Skin contact may cause irritation; Rinse with water. In case of contact with eyes, rinse thoroughly with water for 5 minutes and consult a doctor. Store in tightly closed container in a well-ventilated and well-ventilated place. Use the product in a well-ventilated area.